
Skin Care Device（OGP Smart Skin Renewal RF Device）
Instructions

智能逆龄射频仪说明书

衷心感谢您购买OGP品牌产品,为确保正确、安全使用，
使用产品前请仔细阅读使用说明书 。
Thank you for buying OGP brand products To ensure correct and safe 
use, please read the instructions carefully before using the product.
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01  主要配件

01

仪器

无线充电底座 充电线

收纳袋



02  产品结构

按摩头

提示：①使用镇静舒缓（COOL）模式时，皮肤接触指示灯为熄灭
          状态。
         ②低电量时，皮肤接触指示灯红灯闪烁，且仪器发出连续
         “嘀”声提示音。

皮肤接触指示灯

模式指示灯

电源/模式键

档位键

档位指示灯

仪器充电针

绿色：接触
灯灭：未接触
红灯闪烁：低电量

充电指示灯
Type-C充电口
底座电源指示灯

充电：逆时针旋转
充满：常亮
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03  仪器模式及强度显示

模式

按摩头显示

技术应用 射频+红光

日常护理
淡纹紧致

6分钟

均为每周2-3次

1、2、3档

*须保证脸部
  清洁。

1、2、3档 无

使用次数不限

6分钟 3分钟

即时V脸去水肿
熬夜约会急救

晒后修护
收缩毛孔

射频+OEMS+
红蓝光 蓝光+冷敷

模式功效

单次护理时长

护理周期

档位选择

使用须知

淡纹抗皱
（RF）

紧致嫩肤
（OEMS）

镇静舒缓
（COOL）
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-- 下载智能APP
扫一扫识别下图二维码或包装盒上的二维码完成下载。

-- 仪器连接智能APP
1、打开APP，确保手机蓝牙处于开启状态；
2、根据APP内的指引，连接射频仪，进入护理页面；
3、按APP引导开始护理。

04  绑定APP使用美容仪
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长按：开/关机
短按：切换模式
短按：档位切换

模式指示灯

档位指示灯

05  未绑定APP使用美容仪

A. 淡纹抗皱（RF）模式 、紧致嫩肤（OEMS）模式的使用
方法如下：

01 -  清洁并擦干面部肌肤。

提示：开机默认“淡纹抗皱”模式，默认档位为“一档”，可根据
自身需求调整模式及档位，指示灯将随着模式及档位的变化
而变化（初次使用请调一档以便适应）。

注意：第一次使
用或者熟悉使
用方法前，请务
必使用“一档”。

一档 二档 三档

02  -  取适量专属活肽凝胶，涂抹
至仪器按摩头或将要护理的脸
部区域。（使用过程中请根据体
感，适当添加凝胶）

03 -  长按电源/模式键2秒完成开机，开始护理。
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05 -   6分钟后护理结束，仪器“嘀”声后自动关机，指示灯熄灭
（使用过程中若要停止护理，可长按电源/模式键强制关机）。

提示：请勿长时间贴于肌肤同一位置护理，以免造成高温烫伤；
嘴唇、眼睑、眼眶骨内、甲状腺和颈部淋巴结处不可使用。

沿①→②、③→④方向
打圈护理

沿⑤→⑥、⑦→⑧方向
打圈护理

1

2

3
4

5

6

7
8

3分钟后换脸

嘴唇、眼睑、眼眶骨内、
甲状腺和颈部淋巴结
处不可使用。

04 -   护理时，将按摩头完全贴于肌肤，缓慢打圈，操作手法如下
图。左右脸各护理3分钟，期间仪器发出“嘀~嘀~”换脸护理提示
音。
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06 -  使用后
肌肤保养--本凝胶非免洗型，建议护理后用清水清洗干净脸
部肌肤，再进行日常保养。
仪器保养--护理结束后，用干化妆棉或纸巾清洁按摩头，请勿
用水直接冲洗。

B. 镇静舒缓（COOL）模式的使用方法如下：

01 -  清洁并擦干面部肌肤。

02 -  长按电源/模式键2秒完成开机，将模式切换至镇静舒缓
（COOL）模式

提示：该模式下不能切换档位。

长按：开/关机

短按：切换模式

模式指示灯
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06  关于充电

充电器

USB线

充电端口

仪器

家用电源插座

* 因版本更新，配件类可能与实物存在差异，请以实物为准。

* 充电方式

03 -  护理时，将按摩头完全贴于肌肤，点按护理，操作手法如下
图。左右脸各点按1.5分钟，期间仪器发出“嘀~嘀~”换脸护理提
示音。

04 -  3分钟后护理结束，仪器“嘀”声后自动关机，指示灯熄灭
（使用过程中若要停止护理，可长按电源/模式键强制关机）。

护理时 ，请将按摩头完全贴
于肌肤，点按。

3mins

左半边 约1.5分钟
右半边 约1.5分钟
3分钟后自动关机

在脸部标注部位进行点按护理
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* 充电状态
未充电：底座电源指示灯常亮，充电指示灯全灭；
充电中：底座电源指示灯常亮，充电指示灯逆时针转动；
充满电：底座电源指示灯常亮，充电指示灯全亮 。
* 低电量显示
皮肤接触指示灯红灯闪烁，且仪器发出连续“嘀”声提示音。
* 仪器在充电过程中可以开机使用。

充电完毕：将充电器从家用电源插座拔出 ，将USB线从底座
拔出。（为了保证安全并节省能源）

07  产品规格

08  安全注意事项
请详细阅读此安全注意事项后，再按照说明书指示使用。此注意
事项是为了确保正确使用本产品，防止对使用者及其他人造成人身
财产的损失，请务必遵守。
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额 定 电 源 DC5V     2.0A
产 品 型 号 OGP collagen 3
产 品 名 称 皮肤护理仪（OGP 智能逆龄射频仪）

额 定 功 率 约16W
射频输出最大值 200V～  1MHz

充 电 时 长 约3小时  *因充电环境不同，
充电时长也稍有不同。

两次护理请间隔24小时以上使 用 提 示

执 行 标 准 IEC60335-1,IEC60335-2-23,
IEC60335-2-115

原 产 地 中国

电 极 尺 寸 =5mm*4



警告 - 预防意外事故

为防止出现皮肤及身体不适 , 下述人士请勿使用本产品：

危险 
表示极有可能导致重伤或死亡的潜在危险。

警告
表示可能会导致重伤或死亡的潜在危险。

注意
表示可能会导致家里的房屋、财产、家禽、宠物等相关的损坏。

>  标识说明

以下标志用于对因无视标志说明和使用不当而导致的危险、伤
害和财产损失的程度进行分类和描述。 

以下电子医疗器械和家用治疗仪器的使用者请勿使用本产品。

危险 - 预防意外事故

此标志用于提醒用户注意禁止采取的操作步骤。
此标志用于提醒用户注意为了安全操作本产品而必须遵循的
操作步骤。

以下标志用于对需要遵循的说明的种类进行分类和描述。
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• 心脏起搏器等体内植入式医疗器械
• 人工心肺等生命维持医疗器械
• 心电仪、点滴控制器等穿戴式医疗器械
  -  否则可能会导致电子医疗器械和家用治疗仪器发生错误动
      作，进而引发事故或身体不适。



• 患有皮肤病及过敏性皮炎的人士
• 怀孕、月经期间或刚生育的人士
• 热敏感迟钝及皮肤不具感知能力的人士严禁使用本产品
  -  否则可能会引发肌肤问题、身体不适或事故。

• 身体不适时
• 饮酒及服药期间、感觉特别疲劳时

下述情况请勿使用本产品：

警告

下述人士请勿使用本产品：

• 心脏病患者
• 面部神经损伤人士
• 糖尿病患者
• 出血性疾病、血友病患者等血液异常人士
• 高血压人士
• 正在进行牙科治疗的人士
• 视网膜剥落或曾经患视网膜剥落的人士
• 高度近视人士（-6D以上）
• 因骨折、整形等而在面部接受过金属、硅胶、塑料等植入手术
  的人士
• 幼儿及成长期儿童、无法清晰表达自身意愿的人士
• 因交通事故等而留有头部及眼科后遗症的人士
• 接受过眼部手术的人士（接受过LASIK手术的人士请向主治
  医师咨询）
  -  否则可能会引发事故或身体不适。
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下述部位情况请勿使用本产品：

• 部位当天接受过脱毛
• 部位接受过整形手术的
  -  否则可能会引发肌肤或身体不适。

下述部位请勿使用本产品：

以下人群请咨询医师后再使用本产品：

• 嘴唇、眼睑、眼眶骨内、甲状腺、颈部淋巴结
   -  否则可能会引发事故或身体不适。

肌肤或身体感觉到疼痛或异常时，请立即停止使用本产品。

• 皮肤上有伤口、湿疹及肿块时
• 有皮炎、晒伤等皮肤疾病时
  -  否则可能会引发肌肤或身体不适。

• 敏感性肌肤人士
• 长期重症患者
• 急性病患者
• 热性病患者
• 传染病患者
• 恶性肿瘤患者
• 在美容院、诊所等处接受过需要一定恢复时间的治疗或最近 
  2周内接受过会导致肌肤发生严重红肿治疗的人士
   -  否则可能会引发事故或导致皮肤、身体不适。

-  否则可能会引发事故或导致皮肤、身体不适。
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请将主机 /AC 适配器置于儿童接触不到的场所，请勿让儿童
使用或玩耍。

请妥善处理本产品的包装袋，使其远离婴幼儿。

请勿让无法表达自己意愿、肌肤感知能力非常不敏感的人士
使用。

请勿让儿童使用或避免残疾人士单独使用，未成年请在征得
监护者同意并陪同下使用。

请勿在易燃物附近使用本产品。

请勿投入火中或加热。请勿在下列情况下充电、使用、放置
本产品：

>   本产品

 -  否则可能会引发事故或受伤。

 -  否则可能会引发事故或受伤。

 -  否则可能会引发事故或受伤。

-  否则可能会导致窒息等事故的发生。

• 酒精、汽油、稀释剂、喷雾剂、洗甲水等。
-  否则可能会导致火灾或受伤。

• 浴室等湿气较重的场所；灰尘较多的场所；阳光直射的场所；
   容易沾水的场所；容易倾斜、震动、被撞击的场所；室外；
   有强电波或磁场的场所。
• 儿童能触碰到的场所；有油烟、水蒸气的场所；高温场所；
  发热器具（炉子等）的周围；温差较大的场所（空调、暖气
  等旁边）。

-  否则可能会导致火灾、触电、意外、故障。
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请勿自行改装或维修本产品。

除废弃本产品以外，切勿进行拆解。

警告
请勿将本产品存放在儿童和婴幼儿的接触范围之内。此外，
还请勿让他接触或操作本产品。

- 否则可能会引发事故或伤害。

请避免本产品跌落或受到冲击。

>      请注意以下事项

 -  否则可能会导致火灾、触电或受伤。
 -  如有维修等需求请联系客服（例如更换电池等）。

-  否则可能导致触电、受伤、火灾或仪器损坏。

 -  否则可能导致仪器损坏。

请勿用湿手将适配器连接到家用电源插座中，或从家用电
源插座中拔出适配器。

>  电源

请勿在相同部位长时间使用本产品。

使用前，请检查探头面是否有裂纹、缺口、变形和其他损坏。

 -  否则会造成肌肤损伤。

 -  否则可能导致皮肤受伤。

 -  否则可能发生触电或受伤。  
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请勿将机身浸入水中或用水清洗。

请勿在浴室等湿气较重的地方使用或保存，请勿放置在容易
沾水（如洗脸台上）的地方。

使用时，请勿超过家用电源插座或连接的额定值。

请务必使用 100-240 V 电压。

请充分插入适配器或电源插头。

注意

警告

进行清洁时，请务必从家用电源插座上拔出适配器。

请使用专属的充电装置进行充电。

主机和充电端沾水时，请彻底擦干水分。

请勿让针或异物附着到电源插头及电源线插头上。

请务必使用 5.0V    2.0A 规格的电源适配器对本产品进行充电。

 -  否则可能造成触电或火灾。

 -  否则可能造成触电或火灾。

 - 如果在一个电源插座上连接过多插头而使其超过额定值，可
 能会因过热而引起火灾。

 -  否则可能导致无法充电或仪器损坏。

 -  否则可能导致火灾或触电。

 -  否则可能导致火灾或触电。

-  否则可能导致触电或受伤。 

-  如果在残留水分的情况下充电，会造成触电、短路和火灾。

-  否则可能导致触电或因短路引发火灾。
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>   如果发生异常或故障

不充电时，请从家用电源插座上断开电源适配器。拔出电源
适配时，应握住适配器而不要仅握住电源线。

如果发生异常或故障，请立即停止使用并拔下电源插头。
-  否则可能会导致触电、受伤或火灾。

异常或故障情况：

-  否则可能因绝缘性能下降而导致漏电，从而引发触电或火灾。

• 机身、适配器或电源线变形或异常变热 ;
• 机身、适配器或电源线发出烧焦的气味；
• 机身、适配器或电源线在使用或充电过程中发出异常声音。

• 本机使用充电锂电池，请根据当地相关规定进行废弃。
• 在废弃器具前，必须将电池从器具中取出。
• 取出电池时，器具必须要断电 。
• 拆卸电池时，需要使用撬棒和螺丝刀，请注意安全避免受伤。
• 拆卸电池时，请避免硬物划伤电池。* 可能会导致电池发热、
   起火等。

>   本机内置充电电池的废弃

请勿在存放时将电源线紧紧地缠绕在适配器上。

-  否则可能导致电源线断线，并可能发生触电或由于短路引发
火灾 。
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>  操作

①使用撬棒工具撬开后壳 ②拆掉后壳支架的螺钉

注意

③取出支架 ④拆掉电源连接线，拆除
    泡棉胶，取出电池

本使用指引仅适用于废弃主机，而内置充电锂电池需要按照
相关法律法规回收时的操作指引。本使用指引不能用于正常
的产品维修。若自行拆卸导致主机的故障，请恕无法提供正常
的售后服务。

请参考下图①~④的步骤拆卸电池。
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>   废弃本产品时拆下电池的处理

如电解液泄漏并接触到皮肤或衣物，请立即用清水冲洗。

请勿用金属物体连接电池的正负极端。

危险

警告

• 请勿对已从此产品上拆下的电池充电。
• 请勿对其加热或将其投入火中。
• 请勿敲击、拆解、改装或用指甲刮擦。

• 请勿将电池与项链和发夹等金属饰品放在一起携带或保存。
• 请勿在高温环境（如直射阳光下或其他热源附近）下使用或
  放置电池。
• 请勿撕掉电池外皮。
  -  否则会导致过热、起火或爆炸。

如电解液泄漏并接触到眼睛，请勿揉眼，请立即用清水彻底
冲洗。

取出充电电池后，请勿将其放在儿童和婴儿可触及的范围内。
  -  不慎吞服电池会造成人身伤害 , 如发生此种情况，应立即就医。

  -  否则可能导致眼部受伤 , 如发生此种情况，应立即就医。

  -  否则可能损伤皮肤。

此充电电池专用于此产品，请勿将其用于其它产品。

注意
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01  Main attachments

01

Device

Charging base USB cable

Storage Bag



02  Product structure 

Massage 
Part

Tips: 
① When using COOL mode, the skin contact indicator is off; 
②Low power, skin contact indicator lamp flashing red, and the device continuous 
"beep" .

Skin contact indicator lamp

Mode lamp

Power/Mode Key

Level Key

Level indicator lamp

Charging pin

Green light: contact
Light off: uncontacted
Red light flash: low battery

Charging indicator lamp
Type-C charging port

Base power indicator lamp

Charging：lamp contrarotate
Charge complete：lamp keep on
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03   Mode and level Display

Mode

Light display

Technology 
application

RF+ Red light

Daily care
Anti-winkle & 

tighten

6 min

2-3 times a week

Level 1、2、3

* Keep face clean; 
* Cover massage part with Preparation 
   Gel before use; 
* After using this mode, if you need to   
   use other modes, please wait at least 
   10 minutes; 
* After use, clean the massage part with 
   dry cloth or tissue, do not rinse with 
   water; 
* Do not use with alcohol-based cosmetics.

* Keep face clean;

Level 1、2、3 None

Unlimited of use

6 min 3 min

antiedema, V face
Stay up late First Aid

after-sun repair
Shrink pores

RF+OEMS+
Red blue light

Blue light +Cool

Mode effect

Single care time

Frequency of use

Level selected

Important notice

anti-wrinkle
（RF）

Tighten 
Rejuvenation

（OEMS）

Soothe and relieve
（COOL）
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-- Download APP
scan the QR code below or the QR code on the box to dowload.

-- Device connect APP
1. Open the APP and ensure that the Bluetooth of the mobile phone is on; 
2. According to the instructions in the APP, connect the RF device , enter the 
care page; 
3. Start beauty care according to APP guidance.

04  Bind APP to use device

04



Long press: Power ON/OFF
Short press: Mode select
Short press: Level select

Mode lamp

Level lamp

05  Use Device without binding APP

A.RF mode(anti-wrinkle) 、OEMS mode(tighten) can be used as follows

01 -  Cleanse and dry your face.

Tip: Boot default RF mode, the default level is "level 1", according to your own needs 
to adjust the mode and level, the indicator will change to the change of mode and 
level (the first use please adjust level 1 to adapt).

Cation:  Be sure to 
use level 1 for the 
first time or before 
getting familiar with 
it.

Level 1 Level 2 Level 3

02  -  Apply appropriate amount of 
Preparation Gel to the massage p-
art or facial area to be treated. (Pl-
ease add gel appropriately accor-
ding to face sensation during use)

03 -   Long press the Power/Mode button for 2 seconds to start the device;
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05 -  6 minutes to the end of the care, the device automatically power off after beep, 
the indicator goes out (in the process if you want to stop, long press the power/mode 
key to power off).

Tip: To avoid high temperature scald，do not stick to the same position of the skin for 
a long time; Do not use on the lips, eyelids, intraorbital bones, thyroid, and cervical 
lymph nodes.

Make a circular motion
From ①to②to③to④

Make a circular motion
From ⑤to⑥to⑦to⑧

1

2

3
4

5

6

7
8

Three minutes later 
in the other side

Do not use on the lips, eyelids, 
intraorbital bones, thyroid, and 
cervical lymph nodes.

04 -   When using, stick the massage part completely on the skin and slowly make a 
circular motion, as shown in the figure below. The left and right face both for 3 minu-
tes, the device will beep to remind you to switch.
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06 -  After use
Skin care--The Preparation Gel is not leave-in type, it is recommended to clean the face 
with water after use, and then begin daily maintenance. 
Instrument maintenance--After use, clean the massage part with a dry cloth or tissue, 
do not rinse with water.

B.COOL mode can be used as follows:

01 -  Cleanse and dry your face.

02 -  Long press the Power/Mode button for 2 seconds to power on, then short press 
the button to switch the mode to COOL mode
Tip: Cannot switch levels in COOL mode.

03 -  During using, apply the massage part to the skin completely, the operation 
method is shown below. The left and right face press for both1.5 minutes, the 
device will beep to remind you to switch;

Long press: Power ON/OFF

Short press: Mode select

Mode lamp
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06  About charging

Charger

USB cable

Charge port

Device

Power socket

* There may be differences between the picture and the real thing. Please refer to the
 real thing For power saving and safety, please unplug the charger and the USB cable 
after charging.

* Charging method

04 -  The device will beep and automatically power off after 3 minutes, and 
the indicator will go off (if you want to stop during use, long press the 
power/mode key to shutdown).

Apply the massage part 
to skin completely,Press 
point one by one.

3min

Left face for about 1.5 min, Right face for about 1.5 min,
Power off after 3 min.

Gently massage the designated areas on the face for targeted skincare，
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* Charging state
No charge: the base power indicator is steady on, and the charging indicator is off; 
Charging: the base power indicator is steady on, and the charging indicator turns 
counterclockwise;
Fully charged: The base power indicator is steady on, and the charging indicator is 
all on. 
* Low power display 
The skin contact indicator lamp flashes red, and the device continuous beep.
* The instrument can be turned on during charging.

07  Product specification

08  Safety Caution

Please read this safety cautions carefully before using. The cautions are to ensure 
the correct use of the product and to prevent personal and property losses of users 
and others. Please be sure to follow them.
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Input DC5V      2.0A
Type OGP collagen 3

Name Skin Care Device（OGP Smart Skin Renewal RF Device ）

Power Consumption ≈16W

Max RF Output 200V～  1MHz

Charge Time
about 3 hours *Charge time depend on the charging 
environment.

Please leave more than 24 hours between treatmentsUsage Notice

Standards
IEC60335-1,IEC60335-2-23, 
IEC60335-2-115

Place Of Origin China

Electrode =5mm*4



WARNING - Prevent accidents

To prevent skin and physical discomfort, please do not use this product:

DANGER 
Indicates a danger that is likely to result in serious injury or death.

WARNING

Indicates a potential danger that could result in serious injury or death.

CAUTION

Indicates that damage may be caused to the home, property, poultry, or pets.

>  Signs description

The following signs are used to classify and describe the extent of danger, injury, and 
property damage resulting from disregarding sign instructions and improper use.

Users of the following electronic medical devices and home therapy devices 
are not allowed to use this product. 

DANGER- Prevent accidents

The sign is used to alert the user to prohibited operations.

The sign is used to remind users of the steps they must follow to operate the 
product safely.

The following signs are used to classify and describe of instructions that need to be 
followed.
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• Implantable medical devices such as cardiac pacemakers 
• Life-sustaining medical instruments such as artificial heart and lung
• Wearable medical instruments such as electrocardiograph and drip controller
- Failure to do so may result in misoperation of electronic medical devices and 
   home treatment devices, which may cause accidents or physical discomfort.



• People with skin diseases and allergic dermatitis
• Those who are pregnant, menstruating or have just given birth
• People with slow heat sensitivity and insensitive skin are forbidden to use this 
   product
- Otherwise, it may cause skin problems, physical discomfort or accidents.

• When feeling unwell
• When you feel particularly tired during drinking or taking medicine

Do not use this product in the following situations: 

WARNING

The following persons should not use this product:

To prevent skin and physical discomfort, please do not use this product:

• Heart patients 
• People with facial nerve injury
• Diabetic patients
• Patients with hemorrhagic disease, hemophilia and other blood abnormalities 
• People with hypertension 
• People undergoing dental treatment 
• People with exfoliated retina or who have had exfoliated retina in the past
• People with high myopia (above -6D)
• People who have received metal, silicone, plastic implants on their face due to 
   fracture, plastic, etc 
• Young and growing children, people unable to express their wishes clearly
• People with sequelae of head and eye due to traffic accidents, etc
• People who have undergone eye surgery (for those who have undergone LASIK 
   surgery, please consult your primary physician)
- Otherwise it could cause an accident or physical discomfort.

• When there are cuts, eczema and lumps on the skin
• When you have skin diseases such as dermatitis and sunburn
- Otherwise it may cause skin or body discomfort.
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Do not use this product in the following situations:

• The site was depilated on the same day
• The site has received plastic surgery
- Otherwise it may cause skin or body discomfort.

Do not use this product in the following areas:

Please consult your doctor before using this product for the following groups:

• Lips, eyelids, intraorbital bone, thyroid gland, and cervical lymph nodes 
- Otherwise it may cause accidents or physical discomfort.

Please stop using this product immediately if you feel any pain or abnormality 
on your skin or body. 

• People with sensitive skin
• Long-term severe patients
• Patients with acute diseases 
• Patients with febrile diseases
• Patients with infectious diseases
• Patients with malignant tumors
• Those who have received treatment that requires a certain amount of recovery 
   time at beauty salons, clinics, etc., or have received treatment that causes se-
   vere skin redness and swelling within the last 2 weeks 
- Otherwise, it may cause an accident or cause skin or physical discomfort.

- Otherwise, it may cause an accident or cause skin or physical discomfort.

Do not allow children to use it or avoid disabled people to use it alone. 
Minors should obtain the consent of their guardians and use it with them.

 - Failure to do so could cause an accident or injury.
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Keep the host /AC adapter out of reach of children. Do not allow children 
to use or play with it. 

Please properly handle the packaging of this product and keep it away 
from infants and children. 

Do not allow use by persons who are unable to express themselves and 
have very insensitive skin perception. 

Do not use this product near flammable materials. 

Do not put into the fire or heat. Do not charge, use or place this product 
under the following circumstances: 

>   The product

 -  Failure to do so could cause an accident or injury.

 -  Failure to do so could cause an accident or injury.

- Otherwise, accidents such as suffocation may occur.

• Alcohol, gasoline, thinner, spray, nail polish remover, etc. 

- Failure to do so could result in fire or injury.

• Places with heavy moisture such as bathrooms; Dusty places; A place in direct 
   sunlight; Places prone to water; Places prone to tilting, shaking or being hit; 
   Outdoors; A place with strong electrical or magnetic waves. 
• Places accessible to children; Places with soot and steam; High temperature 
   place; Around heating appliances (stoves, etc.); A place with a large temperatu-
   re difference (next to air conditioning, heating, etc.). 
- Failure to do so may result in fire, electric shock, accidents, breakdowns and falls. 
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Do not modify or repair the product yourself.

Do not disassemble the product except discard it.

WARNING

Keep this product out of the reach of children and infants. In addition, do 
not allow them to touch or handle this product.

- Otherwise accidents and injuries could result.

Please prevent the product from falling or being impacted.

>      Note the following items

- Failure to do so could result in fire, electric shock, or injury.
- If you need maintenance, please contact customer service (such as battery re-
  placement). 

- Failure to do so may result in electric shock, injury, fire or instrument damage.

 - Otherwise, the instrument may be damaged.

Do not connect the adapter to or remove the adapter from a home elec-
trical outlet with wet hands. 

>  Power supply

Do not use this product in the same area for a long time. 

Before use, please check the probe surface for cracks, notches, deformation 
and other damage. 

 - Otherwise, it can cause skin damage. 

 - Otherwise, skin injury may occur.

 - Electrocution or injury may occur.
14



Do not immerse the body in water or clean it with water.

Do not use or store in places with high humidity, such as the bathroom. Do 
not store in places where prone to water accumulation (such as the sink). 

Do not exceed the rating of household electrical outlets or connections when 
using.

Be sure to use 100-240V.

Please fully insert the adapter or power plug.

CAUTION

WARNING

Be sure to remove the adapter from your home electrical outlet while cleaning.

For the purposes of recharging the battery,only use the detachable supply 

unit provided with this appliance.

When the main engine and charging end are wet, please thoroughly dry the 
water.

Do not allow the needle or foreign object to attach to the power plug and 
power cord plug.

Be sure to use 5.0 v    2.0 A specifications of the power adapter to charge to 
our products.

 - This could result in electric shock or fire.

 - Electrocution or fire may result. 

 - If too many plugs are attached to an electrical outlet and it exceeds its rating, 
    it may cause a fire due to overheating.

 -  Failure to charge or damage to the instrument may result.

 - Failure to do so could result in fire or electric shock.

 - Failure to do so may result in fire or electric shock.

- Otherwise it may result in electric shock or injury. 

- Electric shock, short circuit and fire if charged with residual moisture.

- Otherwise, it may cause electric shock or fire due to short circuit.
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>   If an exception or failure occurs

Disconnect the power adapter from your home electrical outlet when not 
charging. When removing the power adapter, hold the adapter, not only 
the power cable. 

If abnormal or malfunction occurs, please stop using and unplug the power 
plug immediately.

- Otherwise it may result in electric shock, injury or fire.

Abnormal or malfunctioning condition:

- Otherwise, electrical leakage may result from the deterioration of insulation 
performance, which may lead to electric shock or fire.

• Deformation or abnormal heating of the body, adapter or power cord;
• The body, adapter or power cord emit a burning odor;
• Abnormal sound from the body, adapter or power cord during use or charging.

• this device use rechargeable lithium battery, please according to local regulations 
   for scrap.
• before discarded appliances, batteries must be removed from the appliance.
• take out the battery, the instruments must be without electricity.
• removing the battery, you need to use the lever and a screwdriver, please pay 
attention to safety to avoid injury. 
• removing the battery, please avoid hard objects to cut the battery. * May cause 
   battery heat, fire, etc.

>   The abandonment of the built-in rechargeable battery

Do not wrap the power cord tightly around the adapter during storage.

- Otherwise, the power cord may be broken and an electric shock may occur or 
a fire may be caused by a short circuit.
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>  Operation

① Use the pry bar tool to pry 
      open the rear shell

② remove the screws of the 
     rear shell support

• use this guide applies only to scrap the host, and built-in rechargeable lithium 
   batteries need operation guidelines in accordance with the relevant laws and 
   regulations on recycling.
• this user guide can't be used in normal product maintenance. 
• if removed resulting in failure of the host, please will can't provide a normal after-
   sales service.

CAUTION

③ remove the support ④ remove the power cable, 
     remove the instant glue, 
      and remove the battery

Remove the battery by referring to steps ①~④ in the following figure.
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>  Remove the battery when the product is discarded

If the electrolyte leaks and contact skin or clothing, rinse immediately with water.

Do not connect the positive and negative poles of the battery with metal objects.

DANGER

WARNING

• Do not charge the battery that has been removed from the product. 
• Do not heat it or put it in the fire.
• Do not knock, disassemble, modify, or scratch with your nails.
 

• Do not carry or store batteries with metal accessories such as necklaces and 
   hair clips.
• Do not use or place batteries in high temperature environments (such as direct 
   sunlight or near other heat sources). 
• Do not tear off the battery skin. 
- Otherwise, it will cause overheating, fire or explosion.

If the electrolyte leaks and contacts the eyes, please do not rub the eyes, 
please rinse thoroughly with water immediately. 

Once the rechargeable battery has been removed, do not place it within the 
reach of children and infants. 

  - Accidental ingestion of batteries can result in personal injury, if this occurs, seek 
    medical attention immediately. 

  - This may lead to eye injury, if this occurs, seek medical attention immediately. 

  -  Otherwise, the skin may be damaged.

This rechargeable battery is only used for this product. Do not use it for other 
products.

CAUTION
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制造商：杭州时光机智能电子科技有限公司
地     址：浙江省杭州市钱塘区白杨街道科技园路 2 号 5 幢 617-620 室
Manufacturer: HangZhou SHIGUANGJI Intelligent Electronic Technology Co.,Ltd
Address:  Room 617-620, Building 5, No.2 kejiyuan Road, Baiyang Street, Qiantang 
District, Hangzhou City, Zhejiang Province.


